
Geachte  heer  Van  Moorselaar,  

  

Dank  voor  uw  uitnodiging  om,  vooruitlopend  op  besluitvorming  door  de  Raad,  vervolgoverleg  te  
hebben  over  de  financiële  situatie  van  De  Pas.  
Onze  ervaringen  met  overleg  met  (leden  van)  uw  College  zijn  van  dien  aard  dat  wij  de  voorkeur  
geven  aan  schriftelijke  uitwisseling  van  standpunten.  Voorafgaande  keren  bleek  immers  dat  we  een  
volledig  andere  perceptie  hadden  van  de  gemaakte  afspraken.  

  

Huidige  situatie  
De  situatie  is  wat  ons  betreft  als  volgt:  we  zijn  teleurgesteld  en  verbaasd  over  de  voorstellen  die  uw  
College  aan  de  Raad  heeft  gedaan.  U  zegt  daarin  voorstander  te  zijn  van  het  openhouden  van  De  
Pas.  Tegelijkertijd  legt  u  een  voorkeursscenario  op  tafel  waarvan  wij  u  reeds  meerdere  malen  mede  
deelden  dit  als  bestuur  van  De  Pas/DNI  niet  te  zullen  uitvoeren.  U  noemt  dit  een  ‘risico’  in  uw  
voorstel.  Wat  ons  betreft  is  dit  geen  risico,  maar  een  vaststaand  gevolg  op  uw  voorstel.  De  facto  
doet  u  dus  een  voorstel  waarvan  bij  u  bekend  is,  dat  dit  leidt  tot  sluiting  van  De  Pas.    
Wij  willen  u  hierbij  nogmaals  bevestigen  dat  wij  scenario  3  en  scenario  4  als  huidig  bestuur  van  De  
Pas  niet  gaan  uitvoeren.    

Enerzijds  hopen  we  op  voortschrijdend  inzicht  van  uw  kant,  danwel  andere  overwegingen  van  de  
Raad.  Anderzijds  dwingt  onze  bestuurlijke  verantwoordelijkheid  ons  echter  de  sluiting  van  De  Pas  
voor  te  bereiden.  

Na  de  miscommunicatie  over  de  gemaakte  afspraken  over  liquiditeitsgarantie,  hebben  wij  als  eerste  
stap  in  de  liquidatie  het  onroerend  goed  aan  de  Misse  4  te  Heesch  aan  de  gemeente  Bernheze  te  
koop  aangeboden.  Dit  hebben  we  gedaan  middels  ons  schrijven  d.d.  28  april  2020  conform  de  
afspraken  vastgelegd  in  de  notariële  akte  ter  verkrijging  van  het  eigendom  van  dit  onroerend  goed.  

  
Garantstelling  
In  uw  raadvoorstel  ‘Garantstelling  Stichting  De  Pas  bij  liquidatie’  koppelt  uw  College  aan  de  
garantstelling  de  voorwaarde,  dat  Stichting  De  Pas  het  onroerend  goed  moet  overdragen  voor  Euro  
1,  indien  de  gemeente  besluit  de  accommodatie  te  verwerven.  
Tevens  koppelt  uw  College  aan  de  eventuele  garantstelling  de  randvoorwaarde  dat  de  Stichting  De  
Pas  een  liquidatiebalans  moet  opstellen  die  aantoont  dat  de  stichting  onvoldoende  vermogen  heeft  
om  haar  schulden  en  verplichtingen  te  voldoen.  
Tot  slot  schrijft  u  in  uw  voorstel  ook  dat  er  mogelijk  nog  aanvullende  voorwaarden  gesteld  gaan  
worden  aan  deze  garantstelling.  
  

Het  standpunt  van  het  bestuur  van  de  Stichting  De  Pas  is  hierover  als  volgt:  

•   Het  bestuur  van  de  Stichting  De  Pas  gaat  niet  akkoord  met  de  voorwaarde  voor  
liquiditeitsgarantie  zoals  door  u  geformuleerd  in  het  raadsvoorstel.  

•   Ons  besluit,  verwoord  in  onze  brief  van  28  april  2020,  om  het  onroerend  goed  te  koop  aan  te  
bieden  aan  de  gemeente  Bernheze,  leidt  ertoe  dat  de  gemeente  vóór  1  juli  een  besluit  moet  
nemen  als  zij  van  haar  voorkeursrecht  gebruik  wenst  te  maken  en  instemt  met  levering  van  
het  onroerend  goed  per  1  augustus  2020.  Indien  de  gemeente  hierover  geen  besluit  heeft  



genomen  vóór  1  juli  2020,  vervalt  per  die  datum  uw  voorkeursrecht  en  komt  het  onroerend  
goed  per  1  juli  op  de  markt.  

•   Het  vroegtijdig  aanbieden  van  de  accommodatie  aan  de  gemeente  Bernheze,  met  een  
overdracht  op  1  augustus  2020,  leidt  ertoe  dat  wij  per  1  augustus  2020  over  voldoende  
middelen  zullen  beschikken  om  alle  schulden  en  verplichtingen  na  te  komen.  

•   Een  liquidatiebalans  zal  in  onze  situatie  geen  vermogenstekort  laten  zien.  Het  vermogen  dat  
beschikbaar  komt  door  verkoop  van  de  accommodatie  vóór  1  juli  2020  aan  de  Gemeente  
Bernheze,  of  na  1  juli  2020  op  de  vrije  markt,  zal  leiden  tot  voldoende  vermogen  om  alle  
schulden  en  verplichtingen  na  te  komen.    
Ons  probleem  bij  liquidatie  is  geen  vermogensprobleem,  maar  een  liquiditeitsprobleem.  

  

Tot  slot  

In  uw  raadsvoorstel  schrijft  u  dat  u  het  redelijk  vindt  dat  ons  pand  voor  Euro  1  aan  u  wordt  
overgedragen.  Wij  verwijzen  echter  naar  de  juridische  afspraken  zoals  terug  te  lezen  in  de  acte  van  
levering.  De  vrijgekomen  liquide  middelen  gebruiken  we  voor  een  nette  afwikkeling  van  de  
organisatie.  Conform  de  statuten  van  de  Stichting  zullen  eventuele  resterende  middelen  beschikbaar  
worden  gesteld  voor  een  doel  in  lijn  met  de  doelstelling  van  de  Stichting  De  Pas.  De  
verantwoordelijkheid  en  beslissingsbevoegdheid  hiervoor  liggen  bij  het  Bestuur  van  De  Pas.  

Wij  hopen  op  voortschrijdend  inzicht  van  uw  College  danwel  andere  besluitvorming  door  de  Raad  
over  de  toekomst  van  De  Pas.  Mocht  dat  niet  het  geval  zijn  dan  vernemen  we,  conform  afspraak,  
vóór  1  juli  2020  graag  van  de  gemeente  of  zij  van  haar  voorkeursrecht  gebruik  wil  maken.  

  

Met  vriendelijke  groet,  
Namens  het  voltallige  bestuur,  

  

Dhr.  A.T.  van  Lopik,  
Voorzitter.    

  


